

Biographical note: Sharon Kozicki

Sharon Kozicki was appointed Advisor to the Governor effective 26 August 2013. In that role, she is focused on the Canadian economy and monetary policy. She also serves as Secretary to Governing Council and leads the Bank's research on the monetary policy framework.

Before becoming an Advisor, Ms. Kozicki served as Chief of the Bank's Canadian Economic Analysis Department, a position to which she was appointed in September 2010. In this capacity, she was responsible for keeping Governing Council informed about economic developments and prospects in Canada in support of monetary policy decisions. Ms. Kozicki also oversaw longer-term research on the operation of the economy, inflation, macro-financial linkages, and the transmission channels of domestic and international monetary policies.

Prior to joining the Bank in 2006, Ms. Kozicki was an economist with the Board of Governors of the Federal Reserve System in Washington, DC, and later Vice President and Economist at the Federal Reserve Bank of Kansas City. From November 2008 until September 2010, Ms. Kozicki was Deputy Chief of the Bank of Canada's International Economic Analysis Department.

Born in Ottawa, Ms. Kozicki obtained a bachelor of science degree and a master's degree in economics at the University of Toronto and a PhD from the University of California San Diego.



BANQUE DU CANADA
BANK OF CANADA

Notice biographique : Sharon Kozicki

Sharon Kozicki a été nommée conseillère du gouverneur en date du 26 août 2013. À ce titre, elle s'occupe des questions touchant à l'économie canadienne et à la politique monétaire. Elle assume également le rôle de secrétaire du Conseil de direction et dirige les recherches de la Banque au sujet du cadre de conduite de la politique monétaire.

De septembre 2010 jusqu'à sa nomination en tant que conseillère, Mme Kozicki a occupé le poste de chef du département des Analyses de l'économie canadienne de la Banque. Dans le cadre de ces fonctions, elle était chargée de tenir le Conseil de direction au courant de l'évolution et des perspectives de l'économie canadienne pour appuyer les décisions relatives à la politique monétaire. Par ailleurs, elle supervisait la conduite de recherches à long terme sur le fonctionnement de l'économie, l'inflation, les liens macrofinanciers et les canaux de transmission de la politique monétaire du Canada et d'autres pays.

Avant d'intégrer la Banque en 2006, Mme Kozicki a été économiste au sein du Conseil des gouverneurs du Système fédéral de réserve des États-Unis, à Washington, puis vice-présidente et économiste à la Banque fédérale de réserve de Kansas City. De novembre 2008 à septembre 2010, elle a assumé les fonctions de sous-chef du département des Analyses de l'économie internationale de la Banque du Canada.

Originaire d'Ottawa, Mme Kozicki est titulaire d'un baccalauréat ès sciences et d'une maîtrise en économie de l'Université de Toronto, ainsi que d'un doctorat de l'Université de Californie à San Diego.

Novembre 2015